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INFORMACIÓ MUNICIPAL 
  

l Reunió de professionals del sector allotjament.  
l La Comissió de Govern Local de Catalunya  

dóna el vistiplau al reglament de marines interiors de la Generalitat. 

l Ple extraordinari de 8 d’octubre. 13 h.  
  
  
  

Reunió de professionals del sector allotjament del municipi.  
  
Aquesta setmana l’àrea de promoció turística ha reunit als professionals del sector 
allotjament del nostre municipi. 
  
En el decurs de la reunió es va fer una valoració de la temporada estiuenca i un anàlisi de 
la problemàtica del sector turístic en general.  
  
A la reunió hi assistiren 14 empreses de les 35 dedicades a allotjament que es troben en el 
municipi. S’acordà emprendre accions per inicidir en la població que es troba a un radi de 
200 Km del nostre municipi, treballant en iniciatives encaminades a desestacionalitzar la 
temporada estiuenca, que permetin estades de cap de setmana, caps de setmana llargs... 
Els aspectes més reivindicats en la reunió, i en els que l’Ajuntament es comprometé a 
treballar, foren un pla d’ordenació de Sant Mori i Moxó que permeti revitalitzar la zona 
comercial i una ordenança municipal que reguli la realització d’obres a l’estiu, organització 
d’activitats i festes a la Marina, treballar en el Pla renove d’apartaments, propostes 
d’accions comunes de promoció de mercats emissors de Ryanair, seguir treballant amb el 
CD promocional.... 
  
  
  

  
La Comissió de Govern Local de Catalunya  

dóna el vistiplau al reglament de marines interiors de la Generalitat. 
  
En la darrera reunió de la Comissió de Govern Local de Catalunya es donà el vistiplau a 
l’esmentat reglament de marines interiors, l’alcalde Xavier Sanllehí, ha  presentat unes 
esmenes al projecte de decret redactat per la Generalitat. Des de Castelló d’Empúries es 
demana la possibilitat de captació de recursos econòmics per finançar serveis que 
quedaran delegats a l’Ajuntament per la optimització del funcionament de la marina. De la 
mateixa manera es pretén buscar un règim sancionador per les concessionàries que no 
assumeixin els desperfectes, la neteja o la seguretat a les seves competències. En 
l’actualitat, i des dels seus inicis, la marina d’Empuriabrava està sota concessió, es tracta 
d’una empresa que s’encarrega d’explotar i gestionar directament els diferents serveis que 



ofereix el port i els canals navegables. 
Recordem que l’alcalde de Castelló d’Empúries forma part de la Comissió de Govern Local 
de Catalunya, que periòdicament reuneix a les comissions municipalistes amb el Govern 
de la Generalitat. La funció d’aquest òrgan és la de donar el vist-i-plau a tots els decrets o 
lleis que afecten als ajuntaments. Empuriabrava a Castelló d’Empúries i Santa Margarida a 
Roses són les úniques marines interiors de Catalunya que mitjançant la veu de l’alcalde 
Sanllehí han volgut donar el seu parer sobre aquest projecte de decret. 
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